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ESITYSLISTA

145) KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja Jari Malkamäki avasi kokouksen klo 13.10.

146) KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS

Hyväksyttiin.

147) PÖYTÄKIRJAN TARKASTAJIEN VALINTA

Valittiin Christer Fagerström ja Emmi Ruukki-Laukka pöytäkirjan tarkastajiksi.

148) ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista lisäten viisi uutta asiaa; §169-171.3.

149) EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN VAHVISTAMINEN

Vahvistettiin edellisen kokouksen pöytäkirja.

150) LIITON KUULUMISET

● Puheenjohtajan katsaus

Syksyllä viimeisen kokouksen jälkeen liiton toiminta edelleen työntäyteistä, erilaisia
avustushakemuksia on tehty ja lähetetty eri tahoille, Bovallius-säätiölle,
Urheiluopistosäätiölle, Opetus- ja Kulttuuriministeriölle. MM-golfin Havaijista tuli
nuorten maailmanmestaruus Suomeen André Pasuramin johdolla. Kansainvälisellä
toiminnalla myös vilkasta ollut kattojärjestöjen kongressien osalta.



● EDSO:n ja ICSD:n kongressien kuulumiset

Jari Malkamäki ja Emmi Ruukki-Laukka edustivat SKULia ICSD:n kongressissa joka
pidettiin Wienissä 9.-10.9.2022.

Kongressissa valittiin 4-vuotiskaudeksi uusi puheenjohtaja ja hallitus. Kristian Lanton
jäsenyys hallitus päättyi tähän kongressiin. Kongressissa päätettiin vuoden
kesä-Deaflympicskisojen järjestäjämaasta. Kisat myönnettiin Japaniin Tokioon.
Ajankohta on marraskuu 2025.

Jari Malkamäki ja Emmi Ruukki-Laukka edustivat SKULia EDSOn kongressissa joka
pidettiin Mechelenissä, Belgiassa, 26.-28.10.2022. Samalla kongressin yhteydessä
järjestettiin nuorten johtajuusfoorumi, jossa Christer Fagerström ja Saku-Petteri
Lehtonen edustivat.

Suomi ja Norja tekivät aloitteen liittyen naisehdokkuuksien puutteeseen EDSOn
hallituksessa ehdottamalla omia naisehdokkaita EDSOn hallitukseen, mutta
kongressi hylkäsi molempien maitten naisehdokkaita.

Kongressin tärkeimmät päätökset olivat sääntömuutokset ja hallituksen jäsenten
valinnat.

● Lajijaostojen kuulumiset (LIITE 1)

Hankekoordinaattori Heli Romu ja lajijaostojen vastaavat henkilöt kertoivat
iltakoulussa jokaisen lajin läpi.

Päätös: merkittiin asia tiedoksi.

151) LIITON VUODEN 2022 TALOUS

151.1) TILANNEKATSAUS LIITON TALOUDESTA VUODEN 2022 LOPPUUN ASTI (LIITE 2)

Toiminnanjohtaja Juha Vahtera selosti lyhyessä videossa Liiton tämänhetkisestä
taloustilanteesta. Arvio loppuvuoden tuloksesta: 5000e miinuksen tai plussan puolella
loppuvuoden kuluista riippuen.

Päätös: merkittiin asia tiedoksi, työvaliokunta seuraa Liiton taloustilannetta tämän
vuoden loppuun.

151.2) VUODEN 2022 TYÖRYHMÄ- JA KOKOUSPALKKIOT (LIITE 3)

Tarkistetaan ja hyväksytään vuoden 2022 työryhmä- ja kokouspalkkiot.



Päätös: hyväksyttiin vuoden 2022 työryhmä- ja kokouspalkkiot korjauksineen:

● kokouksen kesken lähteneet eivät saa kokouspalkkiota.
● korvaukset myös ryhmissä oleville hallituksen edustajille seuraavasti: 15.8.

laatuohjelma, 13.9. viestintäryhmä, 25.11. avustusryhmä ja 26.11.
viestintäkoordinaattori Teresa Tiaisen workshop-ryhmä. Pyydetään
toiminnanjohtaja
Juha Vahtera tarkistamaan näiden kokousten osallistujat ja maksetaan sen mukaan.

152) LIITON UUDET LOGOT (LIITE 4)

Teemu Lipasti-Sjöroos on tehnyt Liitolle uusia, erilaisia logomalleja. On tarkoitus tutustua
erilaisiin logoihin, jonka voi ottaa käyttöön esimerkiksi tulevissa SKUL:n edustamissa
peliasuissa tai edustustilaisuuksissa.

Päätös: Liite, jossa on kolme eri versiota logoista. Valittiin logo nro 2 yksimielisesti.

153) LIITON UUDET SÄÄNNÖT (LIITE 5)

Ilmoitusasia: 8.11.2022, Patentti- ja rekisterihallitus on hyväksynyt Liiton uudet säännöt.

Päätös: merkittiin asia tiedoksi

154) LIITON VASTUULLISUUSOHJELMAN PÄIVITYS JA KÄYTTÖ

Liitto on tehnyt ja vahvistanut uuden vastuullisuusohjelman, joka jäi käyttämättä. Muissa
liitoissa on ruvettu käyttämään vastuullisuusohjelmaa näkyvästi. On mietittävä miten
meidän vastuullisuusohjelmaa käytetään aktiivisemmin ja päivitetään myös ohjelmaa
tarvittaessa.

Päätös: Järjestetään hallituksen ja työntekijöiden yhteinen workshop/-kokous jossa
tarkistetaan vastuullisuusohjelman läpi ja pohditaan yhdessä, että miten näitä voidaan
ottaa käyttöön heti liiton päivittäisessä toiminnassa.

155) LIITON KEVÄTLIITTOKOKOUKSEN AJANKOHTA JA PAIKKA

On alkuperäisenä suunnitelmana järjestää kevätliittokokousta Lappeenrannassa vuoden
2023 kevään aikana. Uusien sääntöjen myötä Liitolla on nyt kaksi liittokokousta keväisin ja
syksyisin. Keskusteltiin, että kannattaako järjestää jatkossa keväisin liittokokousta
kaukaisissa paikkakunnissa koska kevätkokouksen asiasisältö on lyhyt (toimintakertomuksen
ja tilinpäätöksen hyväksyminen ja kurinpitosääntöjen vahvistaminen) ja kokous kestänee
pari tuntia.

Syysliittokokouksessa tapahtuu isommat asiat kuten hallituksen jäsenten valitseminen,
toimintasuunnitelma ja talousarvio seuraavalle vuodelle ym.

Ehdotus: järjestetään kevätliittokokous Helsingissä ja syysliittokokous Lappeenrannassa.



Päätös: järjestetään kevätliittokokous lauantaina 15.4.2022 Helsingissä ja selvitetään
liikuntajaosto Sisulta, että voiko he isännöidä kevätkokouksen sijasta syksyllä pidettävää
liittokokousta.

157) LIITON BRÄNDIKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Viestintäkoordinaattori Teresa Tiainen esittää Liiton brändikirjan.

Päätös: Viestintäkoordinaattori Tiainen esitti brändikirjan, brändikirjan osalta pitää
huomioida muutamia asioita mm. saavutettavuuden osalta (näkövammaiset ja
viittomakieliset), muutamia hallitusten jäsenten ehdotuksia, jne. Saavutettavuuden osalta
asiaa kannattaa tarkistaa näkövammaisten asiantuntijoilta.

158) INKLUUSIOHANKKEEN JATKOPÄÄTÖS (LIITE 7)

Ilmoitusasia: 18.10.2022, Opetus- ja kulttuuriministeriö on myöntänyt Liiton
inkluusiohankkeelle lisäaikaa 31.7.2023 asti. Selvitys hankkeen kustannuksista on
annettava 31.10.2023 mennessä.

Päätös: merkittiin asia tiedoksi.

159) OKM:N TOIMINTA-AVUSTUS JA HANKE-AVUSTUKSET

Ilmoitusasia Opetus- ja kulttuuriministeriön toiminta-avustuksista ja hanke-avustuksista.

Päätös: toiminta-avustus, inkluusio- ja ikiliikkuja-hankkeet haetaan. Merkittiin asia tiedoksi.

161) EDUSTAJA SUOMEN OLYMPIAKOMITEAN SYYSKOKOUKSEEN

Valitaan Liiton edustaja Suomen Olympiakomitean syyskokoukseen, torstai 1.12.2022
Helsingin Taitotalossa.

Päätös: valittiin toiminnanjohtaja Juha Vahtera ja Christer Fagerström edustamaan Liittoa.

163) SUOMEN NAISTEN FUTSALMAAJOUKKUEEN PIPSOJEN TILANNE

Tilannekatsaus Pipsojen nykyisestä tilanteesta, valitaan myös Pipsojen väliaikainen
joukkueenjohtaja siihen asti kunnes virallinen joukkueenjohtaja löytyy ja yksi hallituksen
jäsen kertomaan Pipsojen seuraavalle leirille mitä maajoukkuetoiminta tarkoittaa ja
selvittää onko joukkueella tarpeeksi motivaatiota uuteen tulevaisuuteen. Hallitus päättää
sitten Pipsojen jatkosta myöhemmin saatuaan raporttinsa.

Päätös: valittiin Emmi Ruukki-Laukka Pipsojen väliaikaiseksi joukkueenjohtajaksi. Victor
Lindfors ja Antti Kronqvist tulevat tammikuussa tulevan leirin vetäjiksi. Kertovat pelaajille
huippu-urheilijoiden velvoitteista. Hallituksen edustajana Jari Malkamäki, tulee kertomaan



maajoukkueen toiminnasta.

166) LIITON ILMOITUS KUULOVAMMAISTEN LASTEN VANHEMPIEN LIITON (KLVL) ESITTEESSÄ

Viestintäkoordinaattori Teresa Tiainen selittää lyhyessä videossa KLVL:n yhteydenotosta
Liittoon tulevasta esitteestään. KLVL on tekemässä uuden kirjallisen ja sähköisen esitteen,
jonka tarkoitus on tulla julkaistavaksi julkisissa paikoissa kuten sairaala, puheterapeutti,
kuulokeskus jne. Esitteen ideana on esittää ihmisille erilaisten liittojen
omasta toiminnasta ja miten voi ottaa yhteyttä jne.

Ehdotus: Liitto ostaa puoli- tai kokosivuisen ilmoituksen, joka tulee maksamaan noin yli
1000 euroa.

Päätös: hyväksyttiin esitys, otetaan puolisivuinen ilmoitus (3273,60€ sis. alv). Kulut
laitetaan ensi vuoden talouteen (tuotteen luomispäivän mukaan) ja hallituksen edustajan
olisi myös hyvä mukana tässä projektissa. Valitaan Emmi Ruukki-Laukka hallituksen
edustajaksi esiteprojektiin.

170) KUUROJEN EM-GOLF 2023

Suomi harkitsee ottavansa vuoden 2023 kuurojen EM-golfin isännyyden. Paikkana olisi
Maarianhamina, Ahvenanmaalla ja ajankohtana heinäkuu 2023.

Päätös: vahvistettiin ehdotus, tehdään hakemus EDSO:lle EM-golfin isännyydestä.

171) VUODEN PARAS URHEILIJA

Ehdotus: valitaan kaksinkertainen olympiavoittaja Sara-Elise Ruokonen Liiton vuoden
parhaaksi urheilijaksi.

Päätös: vahvistettiin ehdotus.

172) MUUT ASIAT

172.1) SUOMEN KUUROJEN MAAJOUKKUEIDEN PÄÄSYKRITEERIT

Ehdotus: Suomen kuurojen maajoukkueiden pääsykriteerit arvokisoja varten tarvitsevat
päivitystä.

Päätös: vahvistettiin ehdotus, annetaan valtuudet hankekoordinaattori Heli Romulle.

172.2) SUOMEN ENNÄTYKSEN KRITEERIT

Suomen ennätys on rikottu, vaikka itse henkilö ei ollut jäsenenä missään liiton alaisissa
seuroissa. Hyväksytäänkö siitä huolimatta Suomen ennätykseksi vai ei. Määritellään, milloin
on Suomen ennätys kelpoinen ja millä perusteella.



Päätös: selvitetään asia, jätetään pykälä auki seuraavaa hallituksen kokousta varten.

172.3) LIITON ANSIOMITALIT JA VUOSITTAINEN TARKASTUS

Toivotaan, että Liitto ottaisi isomman vastuun seurojen puolesta henkilöiden mahdollisesta
ansiomitaleista säännöllisellä, vuosittaisella tarkastuksella. Varsinkin nukkuvissa seuroissa.
Tarkastuksella tarkistetaan, että täyttyykö kriteerit tms ja ilmoitetaan siitä seuroille.

Liiton ansiomitalien kriteereitä on mietitty, ne liittyvät järjestötoimintaan vahvasti.
Esimerkiksi huippu-urheilijoilla ei ole esimerkiksi mahdollisuutta saada kultainen
ansiomitali ilman yhtään järjestötoimintaa. Siksi olisi hyvä päivittää ansiomitalien kriteerit
uusiksi - erilliset, omat kriteerit urheilijoille ja järjestötoiminnassa mukana oleville.

Päätös: vahvistettiin esitys. Sääntötoimikunta selvittää ansiomitalien kriteereitä.

173) SEURAAVA KOKOUS

Sähköpostikokous, tiistai 29.11.2022.

174) KOKOUKSEN PÄÄTÖS

Puheenjohtaja Jari Malkamäki päätti kokouksen klo 17.51.


